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�השנתיים בהם הייתי עמית בתכנית "הפכו" אותי לגמרי ... אני יוצא מכאן כמי שיש לו 
בשורה, ככלי שהתמלא. היום אני בר סמכא בכל מה שקשור במסורתיות ופריפריה.�

�היכולת של התכנית לראות את האנשים שאנחנו, ולתת מקום אמיתי מכוננת 
ומשמעותית.�

�תודעה של התפתחות תוך נאמנות, תודעה של קבלת כל הקבוצות המרכיבות את 
בה ערכים  היהודי כמשפחה,  והבנת הקולקטיב  ומחבר,  דבקות במאחד תוך  העם 

חברתיים עומדים במרכז.�
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